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Venray,  21 juli 2010  

 

 

Vragen over evenementenvergunning Circuit de Peel 

 

Naar aanleiding van diverse berichten hebben we de volgende vragen over de verlening van 

de evenementenvergunning voor wedstrijden op het circuit de Peel. 

 

1. Waarom wordt deze vergunning afgegeven, terwijl in de overeenkomst staat dat 

tijdens het zoekproces geen vergunningen worden aangevraagd en afgegeven? Ook al 

zegt de wethouder in de pers dat het proces is afgerond, er is nog steeds geen 

definitieve keuze gemaakt. De datum van 30 juni was een streefdatum die niet gehaald 

is en er staat niet in dat daarna weer vergunningen mogen worden afgegeven. Graag 

willen we duidelijke argumenten horen die verklaren waarom deze vergunning wordt 

afgegeven. 

2. Waarom gaat het college tegen de eigen regels in? Evenementenvergunningen voor 

grote evenementen moeten toch 12 weken van te voren worden aangevraagd? Deze is 

3 weken voor datum afgegeven. Hoe kan het college dit verklaren?  

3. Hoe gaat het college deze handelwijze verantwoorden naar andere organisatoren die 

evenementen organiseren en zich wel aan de regels dienen te houden? 

4. Wanneer is deze afspraak geregeld met de exploitant? Zo’n grote wedstrijd kun je niet 

3 of 4 weken van te voren plannen en organiseren. Wij kunnen ons niet aan de indruk 

onttrekken dat dit al veel eerder is afgesproken. Kan het college aangeven hoe deze 

aanvraag tot stand is gekomen en wanneer?  

5. Om de licentie voor de organisatie te behouden heeft Dhr. Maessen deze races al eens 

eerder in België gehouden. Er is dus een alternatief voorhanden om de licentie niet te 

laten verlopen? Waarom wordt er nu niet gekozen voor dit alternatief? 

6. Is het college niet bang dat de samenwerking met de Milieufederatie op deze manier 

helemaal onder druk komt te staan en de gemeente Venray als een onbetrouwbare 

partner wordt beschouwd? 

7. Op zondag 15 augustus is er in Merselo een grote braderie waarvan de organisatie 

hoopt dat die zo’n 10.000 bezoekers gaat trekken. Heeft het college hiermee rekening 

gehouden? Ziet men geen bezwaren in 2 van zulke grote evenementen op een dag in 

elkaars onmiddelijke nabijheid? 

8. Waar gaan al deze mensen parkeren? Hoe zit het met de openbare orde als men bijv. 

langs de Middenpeelweg of de Deurneseweg gaat parkeren? 

9. Welke extra maatregelen worden er precies genomen? 

 

Wij zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet> 

 

Met vriendelijke groet, 

Elianne Sweelssen 
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